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Rangsta Båtklubb 

Rangsta Båtklubb - Årsmötesprotokoll 

Årsmöte 23 mars 2025 klockan 15:00 

Plats: Rangsta Båtklubbs klubbstuga 

 

1. Årsmötets öppnande. 
Ordförande Henrik Winberg hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

2. Fastställande om mötet är behörigen utlyst. 
Årsmötet fastställde att årsmötet var behörigen utlyst. 

3. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes av årsmötet, inga justeringar. 

(Protokollförarens anmärkning: samtliga dokument har funnits tillgängliga på föreningens 
hemsida samtidigt när kallelsen skickades ut) 

4. Val av ordförande och protokollförare. 
Årsmötet valde Henrik Winberg till årsmötets ordförande. 

Till protokollförare valdes Sebastiaan Oremus. 

5. Val av justeringsmän och rösträknare. 
Eskil Zander och Jan-Ove Andersson valdes till justeringsmän och rösträknare. 
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6. Upprättandet av röstlängd. 
Röstlängden upprättades under årsmötet.  

Totalt 26 medlemmar inklusive styrelsen var närvarande på mötet. 

7. Föredragning rörande styrelsens 
förvaltningsberättelse för 2024. 

7a. Verksamhetsberättelse. 

Ordförande gick igenom de väsentligaste händelserna under 2024. Godkänd, inga 
synpunkter. 

7b. Bokslut och beslut om överföring av årets resultat till 2025. 

Kassören redogjorde för kassaflödet i klubben enligt årsbokslut. 

Högre intäkter samt lite lägre utgifter än budgeterat, trots den stora låsinvesteringen. 

Frågan kom upp kring avsättningar för D-bryggan. D-bryggan är i OK skick, men stor 
investering på sikt. En ny brygga skulle troligen landa på ca 3 - 4 miljoner kronor, och då 
behövs en kontantinsats på ca 1.5 miljoner kronor för att kunna diskutera lån med banken 
för resterande del. Målsättningen är att på sikt kunna ersätta D-bryggan utan att behöva höja 
medlemsavgiften. För att möjliggöra detta behöver vi fortsätta öka vår avsättning för 
D-bryggan, som finns med i budgeten för 2025. 

Mötet godkände styrelsens förvaItningsberättelse och överflyttning av resultat till nästa år. 

8. Revisorernas berättelse. 
Revisorerna föredrog revisionsberättelsen och yrkade på att stämman beviljar styrelsen 
ansvarsfrihet. 

9. Frågan rörande ansvarsfrihet för styrelsen. 
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

10. Miljö. 

10a. Av medlem anmälda avvikelser enligt dokument 
"Egenkontroll för RBK". 

- Inga avvikelser rapporterades av medlemmarna innan eller under mötet. 
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10b. Information om klubbens miljöregler och tillämpning. 

-Miljöansvarig informerade om klubbens miljöregler och tillämpning. Endast giftfria 
bottenfärger tillåten.  

Påminnelse om att inte lämna kvar färgburkar på området när man inte är där och målar, det 
gäller även tomma burkar! Det finns material i förrådet ifall man skulle spilla. Skyffla upp ett 
eventuellt spill och kör till återvinningen. 

Fyll i formuläret. Alla måste gå in på hemsidan och intyga bottenfärg för det här året. 

Fråga någon ur styrelsen om du är osäker på ditt färgval. 

Mötet godkänner rapportering kring miljö. 

11. Motioner. 
Inga motioner har inkommit. 

12. Frågan om arbetsplikt. 
Mycket bortfall vid arbetsplikt under senaste året. Enligt stadgarna är man skyldig att vara 
med vid 3 av 4 tillfällen. 
 
Hamnkaptenen Lasse berättar att många påpekar att saker är sönder under säsongen, men 
att många inte är med under arbetsdagarna. Det är viktigt att vi inte blir som en marina. Vi 
hade under 50% deltagande under 2024, vilket är för lågt. Vi vill påminna att det är viktigt 
och att man är skyldig till båtklubben att vara med så mycket man kan. 
 
I år har vi valt att jobba mer med kommunikation för att få folk att delta mer aktivt. Vi måste 
fortsätta att vara en båtklubb där alla hjälps åt.  
 
Vi hinner idag med det akuta, men inte mer. 
 
Förslag att starta arbetsdagen lite senare. Även möjligheter att ta andra uppgifter vid andra 
tider för att underlätta för fler. Nackdel är att det ökar administrationen för till exempel 
hamnkaptenen. Styrelsen kommer att jobba vidare med frågan under året. 

13. Frågor rörande verksamhetsåret 2025. 

13a. Fastställande av verksamhetsplan. 

Verksamhetsplanen för 2025 presenterades av ordförande. Inga synpunkter framfördes av 
årsmötet och verksamhetsplanen godkändes av årsmötet. 
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13b. Fastställande av arvoden. 

Inga ändringar införs under 2025. Arvoden för 2025 godkändes av årsmötet. 

13c. Fastställande av budget. 

Kassören redovisade budgeten för 2025 enligt materialet kring årsmötet på hemsidan. 
Budgeten godkändes av årsmötet. 

Frågan ställdes om pengarna avsatt för säkerhetspott bör ökas, den har varit konstant under 
många år, och 200k inte är lika mycket värd som tidigare. Diskussion under mötet, men 
slutsatsen blev att det finns pengar avsatt i andra delar, så att det än så länge inte är 
nödvändigt att öka reservation öronmärkt som säkerhetspott. 

Frågan ställdes om pengar ligger på ett sparkonto. Kassör bekräftar att avsättningar ligger 
på sparkonto med ränta. Vi håller koll på att insättningsgaranti och öppnar extra konto om så 
behövs. 

Mötet godkänner budgeten för 2025. 

13d. Fastställande av tariffer. 

Inga ändringar jämfört med 2024. 

Tarifferna för 2025 godkändes av årsmötet. 

13e. Redovisning av kalendern. 

Kalendern för 2025 presenterades för årsmötet, 

Arkholmens första arbetsdag ligger väldigt nära den andra sjösättningen. Svårt att lägga det 
senare för vi vill ha i gång klubbholmen tidigt på säsongen. 

Bra om vi kan samordna samåkning för de som kanske inte har fått på masten. Jonas 
Lundén anmäler sig som samordnare för samåkning till Arkholmen med förhoppning att fler 
kommer att kunna delta. 

Kalender godkänd av mötet. 

14. Val av styrelse. 

14a. Val av ledamöter för funktionerna Kassör, Hamnfogde och 
Miljö, samt eventuella fyllnadsval. 

Krister Larsson föreslås som kassör, 2 år, godkänd 
Bengt Nilsson föreslås som hamnfogde 2 år, godkänd 
Marie-Louise Linderoth föreslås som miljöansvarig, 2 år, godkänd 
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14b. Fastställande av Firmatecknare. 

Kassör och Ordförande är firmatecknare var och för sig. 
 
Frågan är om det går att göra om till att det gäller både tillsammans för sparkontot, en 
diskussion pågår med banken. 
 
Godkänd av mötet. 

14c. Val av suppleanter. 

Jonas Lundén föreslås som suppleant, 1 år, godkänd 
Mats Landqvist föreslås som suppleant, 1 år, godkänd 

15. Val av tillsynsman och Arkholmskommittén. 
Allan Nylén föreslogs av tillsynsman, 1 år, godkänd av mötet. 
 
Jonas Lundén och Magnus Burman, föreslogs av valberedningen för Arkholmskommittén för 
2 år och godkändes av mötet. 
 
Frågan lyfts om en person från SBK kan vara med i Arkholmskomitéen, flyttat till övriga 
frågor. 
 

16. Val av Revisor. 
Eva Osterman föreslogs av valberedningen som Revisor 1 och valdes av mötet till revisor för 
de kommande 2 åren. 

17. Val av Valberedning. 
Inga förslag från valberedningen. 

Förslaget från mötet till styrelsen är om föreningen kan lägga till befrielse från arbetsdagar 
kopplade till valberedningsuppdrag.  

Styrelsen ser över villkor till nästa årsmöte, till exempel 1 arbetsdag. 

Mikko Iskanius ställer upp som valberedning 1 för 2 år, och godkänd av mötet. 

Styrelsen och Mikko kommer att fortsätta arbeta för att hitta en frivillig till valberedning 2.  
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(Ordförandes anmärkning: Strax efter årsmötets slut meddelade Jan-Ove Andersson till 
ordföranden att han ställer upp som valberedare nr 2. Lämpligen får det bli fyllnadsval på 1 
år) 

 

18. Båtliv och tävlingar. 
Prisutdelning för 2024 års seglingstävlingar "Winbergs kanna". 

Priser delades ut till medlemmar som deltagit i tävlingsserien “Winbergs Kanna”, var 
närvarande och hade placerat sig. De tre högst placerade var: 

Vinnare: Jonas Lundén, 
2:a plats: Sven Söderholm, 
3:e plats: Patrik Axelson 

Timothy Cramp, Gustav Rantzow, Marie-Louise Linderoth, och Bengt Nilsson fick också 
bronsplakett.  

 

19. Information om verksamheten och övriga frågor 
- Föreningen tackar Björn och Barbro med ett presentkort för allt arbete de lägger på 

skötsel av Arkholmen. 
- Info kring införandet av ny låssystemet.  

- 10 st har ännu inte hämtat ut nyckel, de har informerats via e-post. Nästa 
tillfälle för dem att hämta ut nyckel är på arbetsdagen i april. 

- Bytt av låset på rampen är kvar, vi kommer ha en lösning med två lås i serien, 
ett nytt och ett gammalt, antingen kan man öppna med nya låset, eller med 
gamla. 

- Denna lösning med 2 lås kommer att finnas på plats till nästa arbetsdag. 
- Medlemmar välkomnas att delta i styrelsens möte. Möten finns inlagda i kalendern, 

och sker i klubbstugan. Hör av er innan om ni planerar att vara med. 
- Extra inkommande fråga från punkt 15. Extra medlem från SBK i Arkholmskommitée 

är så klart bra, och personen kan få nyckel till förrådet på Arkholmen. 
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20. Årsmötet avslutas 
 

Dokumentet har signerats digitalt av: 

Mötesordförande Henrik Winberg 

Protokollförare Sebastiaan Oremus 

Justerare Eskil Zander 

Justerare Jan-Ove Andersson  
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Rangsta Båtklubb 


Rangsta Båtklubb - Årsmötesprotokoll 


Årsmöte 23 mars 2025 klockan 15:00 


Plats: Rangsta Båtklubbs klubbstuga 


 


1. Årsmötets öppnande. 
Ordförande Henrik Winberg hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 


2. Fastställande om mötet är behörigen utlyst. 
Årsmötet fastställde att årsmötet var behörigen utlyst. 


3. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes av årsmötet, inga justeringar. 


(Protokollförarens anmärkning: samtliga dokument har funnits tillgängliga på föreningens 
hemsida samtidigt när kallelsen skickades ut) 


4. Val av ordförande och protokollförare. 
Årsmötet valde Henrik Winberg till årsmötets ordförande. 


Till protokollförare valdes Sebastiaan Oremus. 


5. Val av justeringsmän och rösträknare. 
Eskil Zander och Jan-Ove Andersson valdes till justeringsmän och rösträknare. 
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6. Upprättandet av röstlängd. 
Röstlängden upprättades under årsmötet.  


Totalt 26 medlemmar inklusive styrelsen var närvarande på mötet. 


7. Föredragning rörande styrelsens 
förvaltningsberättelse för 2024. 


7a. Verksamhetsberättelse. 


Ordförande gick igenom de väsentligaste händelserna under 2024. Godkänd, inga 
synpunkter. 


7b. Bokslut och beslut om överföring av årets resultat till 2025. 


Kassören redogjorde för kassaflödet i klubben enligt årsbokslut. 


Högre intäkter samt lite lägre utgifter än budgeterat, trots den stora låsinvesteringen. 


Frågan kom upp kring avsättningar för D-bryggan. D-bryggan är i OK skick, men stor 
investering på sikt. En ny brygga skulle troligen landa på ca 3 - 4 miljoner kronor, och då 
behövs en kontantinsats på ca 1.5 miljoner kronor för att kunna diskutera lån med banken 
för resterande del. Målsättningen är att på sikt kunna ersätta D-bryggan utan att behöva höja 
medlemsavgiften. För att möjliggöra detta behöver vi fortsätta öka vår avsättning för 
D-bryggan, som finns med i budgeten för 2025. 


Mötet godkände styrelsens förvaItningsberättelse och överflyttning av resultat till nästa år. 


8. Revisorernas berättelse. 
Revisorerna föredrog revisionsberättelsen och yrkade på att stämman beviljar styrelsen 
ansvarsfrihet. 


9. Frågan rörande ansvarsfrihet för styrelsen. 
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 


10. Miljö. 


10a. Av medlem anmälda avvikelser enligt dokument 
"Egenkontroll för RBK". 


- Inga avvikelser rapporterades av medlemmarna innan eller under mötet. 
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10b. Information om klubbens miljöregler och tillämpning. 


-Miljöansvarig informerade om klubbens miljöregler och tillämpning. Endast giftfria 
bottenfärger tillåten.  


Påminnelse om att inte lämna kvar färgburkar på området när man inte är där och målar, det 
gäller även tomma burkar! Det finns material i förrådet ifall man skulle spilla. Skyffla upp ett 
eventuellt spill och kör till återvinningen. 


Fyll i formuläret. Alla måste gå in på hemsidan och intyga bottenfärg för det här året. 


Fråga någon ur styrelsen om du är osäker på ditt färgval. 


Mötet godkänner rapportering kring miljö. 


11. Motioner. 
Inga motioner har inkommit. 


12. Frågan om arbetsplikt. 
Mycket bortfall vid arbetsplikt under senaste året. Enligt stadgarna är man skyldig att vara 
med vid 3 av 4 tillfällen. 
 
Hamnkaptenen Lasse berättar att många påpekar att saker är sönder under säsongen, men 
att många inte är med under arbetsdagarna. Det är viktigt att vi inte blir som en marina. Vi 
hade under 50% deltagande under 2024, vilket är för lågt. Vi vill påminna att det är viktigt 
och att man är skyldig till båtklubben att vara med så mycket man kan. 
 
I år har vi valt att jobba mer med kommunikation för att få folk att delta mer aktivt. Vi måste 
fortsätta att vara en båtklubb där alla hjälps åt.  
 
Vi hinner idag med det akuta, men inte mer. 
 
Förslag att starta arbetsdagen lite senare. Även möjligheter att ta andra uppgifter vid andra 
tider för att underlätta för fler. Nackdel är att det ökar administrationen för till exempel 
hamnkaptenen. Styrelsen kommer att jobba vidare med frågan under året. 


13. Frågor rörande verksamhetsåret 2025. 


13a. Fastställande av verksamhetsplan. 


Verksamhetsplanen för 2025 presenterades av ordförande. Inga synpunkter framfördes av 
årsmötet och verksamhetsplanen godkändes av årsmötet. 
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13b. Fastställande av arvoden. 


Inga ändringar införs under 2025. Arvoden för 2025 godkändes av årsmötet. 


13c. Fastställande av budget. 


Kassören redovisade budgeten för 2025 enligt materialet kring årsmötet på hemsidan. 
Budgeten godkändes av årsmötet. 


Frågan ställdes om pengarna avsatt för säkerhetspott bör ökas, den har varit konstant under 
många år, och 200k inte är lika mycket värd som tidigare. Diskussion under mötet, men 
slutsatsen blev att det finns pengar avsatt i andra delar, så att det än så länge inte är 
nödvändigt att öka reservation öronmärkt som säkerhetspott. 


Frågan ställdes om pengar ligger på ett sparkonto. Kassör bekräftar att avsättningar ligger 
på sparkonto med ränta. Vi håller koll på att insättningsgaranti och öppnar extra konto om så 
behövs. 


Mötet godkänner budgeten för 2025. 


13d. Fastställande av tariffer. 


Inga ändringar jämfört med 2024. 


Tarifferna för 2025 godkändes av årsmötet. 


13e. Redovisning av kalendern. 


Kalendern för 2025 presenterades för årsmötet, 


Arkholmens första arbetsdag ligger väldigt nära den andra sjösättningen. Svårt att lägga det 
senare för vi vill ha i gång klubbholmen tidigt på säsongen. 


Bra om vi kan samordna samåkning för de som kanske inte har fått på masten. Jonas 
Lundén anmäler sig som samordnare för samåkning till Arkholmen med förhoppning att fler 
kommer att kunna delta. 


Kalender godkänd av mötet. 


14. Val av styrelse. 


14a. Val av ledamöter för funktionerna Kassör, Hamnfogde och 
Miljö, samt eventuella fyllnadsval. 


Krister Larsson föreslås som kassör, 2 år, godkänd 
Bengt Nilsson föreslås som hamnfogde 2 år, godkänd 
Marie-Louise Linderoth föreslås som miljöansvarig, 2 år, godkänd 
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14b. Fastställande av Firmatecknare. 


Kassör och Ordförande är firmatecknare var och för sig. 
 
Frågan är om det går att göra om till att det gäller både tillsammans för sparkontot, en 
diskussion pågår med banken. 
 
Godkänd av mötet. 


14c. Val av suppleanter. 


Jonas Lundén föreslås som suppleant, 1 år, godkänd 
Mats Landqvist föreslås som suppleant, 1 år, godkänd 


15. Val av tillsynsman och Arkholmskommittén. 
Allan Nylén föreslogs av tillsynsman, 1 år, godkänd av mötet. 
 
Jonas Lundén och Magnus Burman, föreslogs av valberedningen för Arkholmskommittén för 
2 år och godkändes av mötet. 
 
Frågan lyfts om en person från SBK kan vara med i Arkholmskomitéen, flyttat till övriga 
frågor. 
 


16. Val av Revisor. 
Eva Osterman föreslogs av valberedningen som Revisor 1 och valdes av mötet till revisor för 
de kommande 2 åren. 


17. Val av Valberedning. 
Inga förslag från valberedningen. 


Förslaget från mötet till styrelsen är om föreningen kan lägga till befrielse från arbetsdagar 
kopplade till valberedningsuppdrag.  


Styrelsen ser över villkor till nästa årsmöte, till exempel 1 arbetsdag. 


Mikko Iskanius ställer upp som valberedning 1 för 2 år, och godkänd av mötet. 


Styrelsen och Mikko kommer att fortsätta arbeta för att hitta en frivillig till valberedning 2.  
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(Ordförandes anmärkning: Strax efter årsmötets slut meddelade Jan-Ove Andersson till 
ordföranden att han ställer upp som valberedare nr 2. Lämpligen får det bli fyllnadsval på 1 
år) 


 


18. Båtliv och tävlingar. 
Prisutdelning för 2024 års seglingstävlingar "Winbergs kanna". 


Priser delades ut till medlemmar som deltagit i tävlingsserien “Winbergs Kanna”, var 
närvarande och hade placerat sig. De tre högst placerade var: 


Vinnare: Jonas Lundén, 
2:a plats: Sven Söderholm, 
3:e plats: Patrik Axelson 


Timothy Cramp, Gustav Rantzow, Marie-Louise Linderoth, och Bengt Nilsson fick också 
bronsplakett.  


 


19. Information om verksamheten och övriga frågor 
- Föreningen tackar Björn och Barbro med ett presentkort för allt arbete de lägger på 


skötsel av Arkholmen. 
- Info kring införandet av ny låssystemet.  


- 10 st har ännu inte hämtat ut nyckel, de har informerats via e-post. Nästa 
tillfälle för dem att hämta ut nyckel är på arbetsdagen i april. 


- Bytt av låset på rampen är kvar, vi kommer ha en lösning med två lås i serien, 
ett nytt och ett gammalt, antingen kan man öppna med nya låset, eller med 
gamla. 


- Denna lösning med 2 lås kommer att finnas på plats till nästa arbetsdag. 
- Medlemmar välkomnas att delta i styrelsens möte. Möten finns inlagda i kalendern, 


och sker i klubbstugan. Hör av er innan om ni planerar att vara med. 
- Extra inkommande fråga från punkt 15. Extra medlem från SBK i Arkholmskommitée 


är så klart bra, och personen kan få nyckel till förrådet på Arkholmen. 
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